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2022Z03472 

Vragen van de leden Boswijk (CDA) en Van Campen (VVD) aan de Minister 
voor Natuur en Stikstof over investeringen in stalsystemen Noord- Brabant 
(ingezonden 23 februari 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat in de provincie Noord-Brabant naar schatting 
1.500 boeren gaan stoppen en dat nog eens circa 2.200 veehouderijen hun 
stallen aangepast moeten hebben per 1 januari 2024 aan de strenge eisen 
voor ammoniakreductie die in deze provincie per 1 januari 2024 gesteld 
worden? 

Vraag 2
Bent u er tevens mee bekend dat Noord-Brabant hiermee vooroploopt in 
Nederland en dat de provincie deze beweging volop ondersteunt en 
stimuleert, waarmee Brabant een meer dan substantiële bijdrage levert aan 
de landelijk te behalen stikstofdoelstellingen? 

Vraag 3
Bent u zich ervan bewust dat met deze ontwikkeling een ongelijk speelveld 
binnen Nederland voor de Brabantse boeren dreigt te ontstaan, doordat de 
middelen uit het regeerakkoord voor de landbouwtransitie (waaronder voor 
innovatie) pas op zijn vroegst in 2023–2024 beschikbaar komen? 

Vraag 4
Realiseert u zich tevens dat ondernemers ruim voor die tijd het besluit over 
hun toekomst en de investeringsbeslissing met betrekking tot bijvoorbeeld 
stalaanpassing genomen moeten hebben en hun vergunningaanvraag 
moeten hebben ingediend? 

Vraag 5
Bent u gezien het bovenstaande bereid om, vooruitlopend op de uitwerking 
van het transitiefonds, ondernemers in Noord-Brabant versneld en tijdig 
toegang te geven tot de noodzakelijke faciliteiten om onder andere investerin-
gen mogelijk te maken, zodat een ongelijk speelveld binnen Nederland kan 
worden voorkomen en het behalen van de nationale stikstofdoelen wordt 
gefaciliteerd?
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